
 
Zápis z 29. zasedání zastupitelstva 

Městské části Praha – Slivenec ze dne 20. 12. 2021 
 
 
Přítomni:  RNDr. Jana Plamínková, Bc. Pavel Fryš, Ing. Petr Andres, Martina Havlíková,    
                       Kudláková Lenka, Martin Javůrek, Milena Hollmannová, Petr Rada    
On – line :      Mgr. Petr Šimek, Ing.  František Polák 
 
Omluveni: Ing. Jan Schiesser, 
 
V 17:32 zasedání zahájila a řídila starostka RNDr. Jana Plamínková.  
 
K bodu 1 – Zahájení, volba návrhového výboru, ověřovatelů zápisu a  
                   schválení programu 
 
Složení návrhového výboru: Martina Havlíková, Martin Javůrek 
 Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Petr Andres, Mgr. Lenka Kudláková 
 Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
 
Zveřejněný program zasedání: 

1  Zahájení, volba návrhového výboru, ověřovatelů zápisu a schválení programu  

2  Slovo starostky, předsedů výborů a komisí  

3 356/29/2021 Směrnice Fondu zaměstnanců tajemník 

4 357/29/2021 Rozpočet 2022 ekonomický 
úsek 

5 358/29/2022 Příjem dotace pro ZŠ a MŠ Praha - Slivenec ekonomický 
úsek 

6 359/29/2022 Rozpočtové úpravy ekonomický 
úsek 

7 360/29/2021 Granty 2022 - přidělení příspěvků I. kolo úsek životního 
prostředí 

8 361/29/2021 Granty 2022 - vyhlášení II. kola úsek životního 
prostředí 

9 362/29/2021 Směrnice zakázek tajemník 
10 363/29/2021 Schválení návrhu Občan roku místostarostka 

11 364/29/2021 Revokace usnesení stavební úsek 

12 365/29/2021 Přistoupení k žalobě starostka 



13 366/29/2021 Zřizovací listina ZŠ a MŠ tajemník 

14 367/29/2021 Pronájem pozemku úsek správy 
majetku 

15  Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva a 
občanů 

 

V rámci schvalování programu navrhla starostka doplnění programu o body 15, 16, 17 a 18, 
původní bod 15 bude bodem 19 
 
17:34 ztráta spojení s Mgr. Petrem Šimkem 
Nově navrhovaný program: 
1  Zahájení, volba návrhového výboru, ověřovatelů zápisu a 

schválení programu  

2  Slovo starostky, předsedů výborů a komisí  

3 356/29/2021 Směrnice Fondu zaměstnanců tajemník 

4 357/29/2021 Rozpočet 2022 ekonomický 
úsek 

5 358/29/2022 Příjem dotace pro ZŠ a MŠ Praha - Slivenec ekonomický 
úsek 

6 359/29/2022 Rozpočtové úpravy ekonomický 
úsek 

7 360/29/2021 Granty 2022 - přidělení příspěvků I. kolo úsek životního 
prostředí 

8 361/29/2021 Granty 2022 - vyhlášení II. kola úsek životního 
prostředí 

9 362/29/2021 Směrnice zakázek tajemník 

10 363/29/2021 Schválení návrhu Občan roku místostarostka 

11 364/29/2021 Revokace usnesení stavební úsek 

12 365/29/2021 Přistoupení k žalobě starostka 

13 366/29/2021 Zřizovací listina ZŠ a MŠ tajemník 

14 367/29/2021 Pronájem pozemku úsek správy 
majetku 

15 368/29/2021 Zvýšení pronájmu zahrádek úsek správy 
majetku 

16 369/29/2021 Dohody o provedení práce členů zastupitelstva tajemník 

17 370/29/2021 Rozpočtová úprava - vratka OPPPR ZŠ a MŠ 
Praha - Slivenec 

ekonomický 
úsek 



18 371/29/2021 Příjem neinvestiční dotace - výnos z technických 
her 

ekonomický 
úsek 

19  Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva 
a občanů 

 

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
K zápisu z 28. zasedání nebyly žádné připomínky. 

 
K bodu 2  
Informace starostky, předsedů komisí a výborů 
 
Informace starostky 
 
Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, milí hosté, zde v místnosti i vy, kteří jste se připojili 
vzdáleně!  
Úvodem mi dovolte milou povinnost: v létě odešla na zasloužený odpočinek Ing. Mirka 
Staňková, naše dlouholetá pracovnice „přes majetek“. Dlouho jsme pak hledali za ni náhradu a 
přednedávnem se to konečně podařilo. Tak dovolte, abych vám dnes představila pana Jana 
Herouta, který má nyní majetkovou agendu na starosti. Doufám, že se mu u nás bude líbit.  
Přes špatnou epidemiologickou situaci se nám podařilo uspořádat během adventu aspoň 
částečně některé akce, o které jsme vás nechtěli ochudit, především rozsvěcení vánočních 
stromů a vánoční koncert zvonohry spolu s ohňovou show. Jiné akce jsme bohužel museli 
zrušit. Chci zde na úvod moc poděkovat místostarostce Lence Kudlákové za organizaci 
podzimních i adventních akcí, protože on si jen málokdo z nás dokáže představit, kolik je za 
každou z nich práce a jak se špatně plánuje, když nevíte dne ani hodiny, kdy budete muset zase 
něco rušit. Takže je vlastně drobný zázrak, že se ty akce takto pěkně podařily.  
Stavební sezóna už skončila, tak zde uvedu jen stručný přehled. Na ulici Ke Smíchovu jsou 
vysázeny stromy. Je to druh akátu speciálně vyšlechtěný pro Prahu, který by měl vydržet jak 
pražské ovzduší, tak i poměrně malý prostor pro kořeny. Na jaře přibydou ještě záhony trvalek 
a keříků, které v původním projektu nebyly, ale chceme, aby to u nás hezky vypadalo, tak jsme 
je dali doprojektovat u zahradní architektky. Ulice K Homolce je průjezdná a v horní části 
hotová. Retenční nádrž je také hotová, nyní se bude za dobrého počasí pracovat na jejím 
povrchu. Slepá část ulice podél nádrže se definitivně upraví až na jaře, to už nyní opravdu nejde. 
Zároveň máme hotový projekt na revitalizaci Vrutice pod nádrží, který by se měl realizovat 
rovněž na jaře. Připomínám, že jsme na něj dostali dotaci z Magistrátu. Na jaře by se rovněž 
měl udělat chodník pod novými domy v ulici Do Chuchle – byla to součást stavebního povolení 
pro tyto nové domy. Příští rok bude celkově poměrně výživný. Bude se totiž rekonstruovat ulice 
K Lochkovu od křižovatky s ulicí Ke Smíchovu až po ulici K Cikánce, tak to se opravdu máme 
na co těšit… 
V ulici Granátová jsou nyní zastaveny práce na komunikaci do doby připojení vodovodu, které 
proběhne začátkem jara. Následně bude vybudována definitivní konstrukce vozovky. Ulice je 
nyní již přístupná pro automobily, ale bohužel zůstává ve špatném stavu. Připomínám, že je to 
akce soukromého investora.  
U našeho domu s dostupnými byty stavební úřad Prahy 5 konečně, po několika měsících, zahájil 
stavební řízení. Architekti zároveň již pracují na prováděcí projektové dokumentaci, takže na 
jaře doufám stavbu opravdu zahájíme.   
Zároveň pracujeme na studii dočasné kontejnerové stavby nového pavilonu školy. Bohužel nám 
ji odbor územního rozvoje MHMP nepovolí na zahradě školy ani jako stavbu dočasnou, protože 



je to v rozporu s územním plánem. Máme sice požádáno o změnu územního plánu, ale to se 
bohužel časově nepotkává, změna územního plánu je zdlouhavá věc. Museli jsme proto stavbu 
přesunout na pozemek severně od tělocvičny, který je v územním plánu veden jako stavební 
pozemek. To, že si na pozemku školy nemůžeme postavit pavilon školy, je fakt děs… 
Stále jednáme o tom, jak nejvhodněji zareagovat na zavedení zón placeného stání na 
Barrandově. Měli jsme k tomu komunitní plánování s občany Holyně, kde se ale bohužel 
ukázalo, že má každý trochu jiný názor, i další jednání na odboru dopravy Prahy 5. V zásadě se 
po dokončení tramvaje do zastávky Holyně rýsují dvě možnosti – buď zavedení klasické zóny 
placeného stání, což bude ale nějakou dobu trvat, nebo změna značení v Holyni tak, aby tam 
„cizí“ auta nezaparkovala. Každé z řešení má své výhody a nevýhody. Dopracováváme nyní 
anketu, kterou bychom chtěli vložit do Mramoru; uvidíme, jak se k tomu postaví občané.  
Stále také usilujeme o zvýšení protihlukové zdi u Pražského okruhu. Zadali jsme proto další 
měření hluku, které prokázalo, že nyní, když se doprava vrátila na úroveň z předchozích let, je 
hluk prokazatelně v nočních hodinách překročen. Seznámili jsme s těmito výsledky Ředitelství 
silnic a dálnic a pevně doufám, že začnou konat a zídku u okruhu už konečně zvýší.  
K akci Milostivé léto, na které jsme upozorňovali v minulém Mramoru,  nás nikdo o pomoc 
nepožádal, tak doufám, že všichni naši občané jsou v pohodě a bez dluhů.  
A všem vám přeji krásné svátky.  
 
 
Kulturní komise – Mgr. Lenka Kudláková 
Poděkovala všem, kdo se podílel na kulturních akcích, zejména na Vánoční Pražské zvonohře. 
 
 
Sociální komise – Martina Havlíková 
Informovala o poskytnutí finančního daru občanům s nízkými příjmy, kdy tato částka bude 
čerpána z rozpočtu MČ Praha – Slivenec a bude přidělena na základě posouzení žádosti. Letos 
se přihlásila jedna občanka. 
 
 
Dopravní komise - Ing.  František Polák 
Informoval o výsledku z akce „Komunitní plánování s občany Holyně“, kde se projednávaly 
zejména modré zóny na Barrandově a jejich dopad na Holyň. Dále představil anketu, která bude 
distribuována mezi občany této oblasti. 
 
 
K bodu 3  
Směrnice Fondu zaměstnanců 
 
Zastupitelstvo schvaluje Směrnici tajemníka č. 16/2021 „Statut sociálního fondu a zásady 
používání sociálního fondu“. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 356/29/2021 schváleno 
 
 
 
 
 



K bodu 4 
Rozpočet 2022 
 
Zastupitelstvo schvaluje  
 

I. Rozpočet Městské části Praha – Slivenec na rok 2022, včetně povinných příloh,  
v celkové výši příjmů 36 688 100,- Kč a výdajů 36 688 100,- Kč  
 

II. Rozpočtový výhled MČ Praha – Slivenec na roky 2021–2027 
 

 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 357/29/2021 schváleno 
K bodu 5 
Příjem dotace pro ZŠ a MŠ Praha – Slivenec 
 
Zastupitelstvo schvaluje příjem účelové neinvestiční dotace ze státního rozpočtu z Ministerstva 
školství, mládeže a tělovýchovy v rámci výzvy Podpora škol formou projektů zjednodušeného 
vykazování – Šablony pro MŠ a ZŠ III v částce 1 105 279,00 Kč, určené pro ZŠ a MŠ Praha 
Slivenec, název akce „EU-Šablony III ZŠ a MŠ Slivenec, Ke Smíchovu“, ORG 15684, UZ 
33063. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 358/29/2021 schváleno 
 
17:45 se opět připojil Mgr. Petr Šimek 
 
K bodu 6 
Rozpočtové úpravy 
 
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtová opatření dle tabulky č. 6. 

 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 359/29/2021 schváleno 
 
K bodu 7 
Granty 2022 - přidělení příspěvků I. kolo 
 
Zastupitelstvo schvaluje přidělení finančních prostředků ve výši 300 000,- Kč určených na 
I. kolo grantů v oblasti kultury a sportu na rok 2022 subjektům: 
 
TJ AFK Slivenec, z. s.          181 000,- Kč 
provoz a údržba sportovního areálu 
Českomoravský svaz chovatelů poštovních         22 000,- Kč 
holubů MS Slivenec 
celoroční aktivity spolku 
Slivenecký akordeonový soubor, z.s.                                    3 000,-Kč 



nové partitury 
Unie rodičů a přátel ZŠ a MŠ Praha -Slivenec, z.s.     15 000,- Kč 
Slivenecká dětská diskotéka 
Spolek MKMŽ Slivenec, z.s.                    27 000,-Kč 
celoroční činnost 
RC Pecka, z. s                    29 000,- Kč 
pravidelné a jednorázové aktivity 
OLYMP Florbal, z. s.              23 000,- Kč 
Florbalová přípravka pro děti a mládež z MČ Praha – Slivenec 
Celkem                        300 000,- Kč 
 
 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 360/29/2021 schváleno 
K bodu 8 
Granty 2022 - vyhlášení II. kola 
 
Zastupitelstvo vyhlašuje II. kolo na poskytnutí účelových dotací z rozpočtu Městské části Praha 
– Slivenec na rok 2022, dle přílohy tohoto usnesení. Celková výše poskytnutých finančních 
prostředků je 50 000,- Kč. Termín pro podávání žádostí od 24. 1. do 21. 3. 2022. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 361/29/2021 schváleno 
 
K bodu 9 
Směrnice zakázek 
Zastupitelstvo schvaluje směrnici tajemníka č. 15/2021 - „Zadávání zakázek malého rozsahu“, 
která je přílohou tohoto usnesení 

 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 362/29/2021 schváleno 
 
K bodu 10 
Schválení návrhu Čestné uznání 
 
Pí Kudláková sdělila, že od občanů přišly návrhy, a to na udělení Čestného uznání pí Šimkové 
a pí Polákové. Přečetla důvody, které k ocenění vedly. 
 
Zastupitelstvo schvaluje udělení Čestného uznání za rok 2021 paní Mgr. Doře Polákové, Ph.D.  
a Mgr. Editě Šimkové 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0, nehlasoval 1 
Usnesení č. 363/29/2021 schváleno 
 
 
 
 



 
K bodu 11 
Revokace usnesení 
 
Starostka vysvětlila, že vzhledem k tomu, že v původně plánovaném místě nelze pavilon umístit 
kvůli rozporu s územním plánem, bylo umístění pavilonu změněno. 
 
Zastupitelstvo revokuje usnesení č. 350/27/2021 ze dne 8.11.2021, ve kterém mění umístění 
pavilonu ZŠ ze severozápadního rohu areálu ZŠ a MŠ na pozemek parc. č. 1744/24, k. ú. 
Slivenec. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 364/29/2021 schváleno 
 
K bodu 12 
Přistoupení k žalobě 
 
Starostka objasnila důvody, které vedou MČ Praha – Slivenec ke snaze připojit se ke sporu 
ohledně odvezení odpadů z pozemků Mgr. Klána (Skládka Velká Chuchle) 
 
Zastupitelstvo schvaluje vstup do řízení vedeného u Obvodního soudu  pro Prahu 5, sp. zn . 
16 C 42/2020, O VYKLIZENÍ NEMOVITOSTÍ na straně žalované, Hl. m. Prahy, jakožto vedlejší 
účastník. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 365/29/2021 schváleno 
 
 
K bodu 13 
Zřizovací listina ZŠ a MŠ 
 
Zastupitelstvo schvaluje aktualizaci zřizovací listiny Základní školy a mateřské školy Praha – 
Slivenec, Ke Smíchovu 16, která je přílohou tohoto usnesení. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 366/29/2021 schváleno 
 
K bodu 14 
Pronájem pozemku   
 
Zastupitelstvo schvaluje uzavření nájemní smlouvy na část pozemku 363 v k. ú. Holyně 
zapsané na LV 1359 o výměře 230 m2 s paní Tamarou Mikulovou, nar. 17.08.1978, trvale 
bytem B.S Timravy 4, 917 01 Trnava, SK, k užívání na dobu neurčitou, a to od 1. 1. 2022. 
Jedná se o část pozemku nyní užívanou p. Stanislavem Burianem, jenž s převodem nájmu 
souhlasí. Současně pověřuje starostku Městské části Praha – Slivenec k podpisu této Smlouvy. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0  
Usnesení č. 367/29/2021 schváleno 



 
 
K bodu 15 
Zvýšení pronájmu zahrádek 
 
Zastupitelstvo schvaluje: 
I. navýšení ceny za pronájem pozemků k zahrádkářským účelům na 25,- Kč/m2/rok, a to od  
   1. 1. 2022 
II. pověřuje starostku podpisem příslušných dodatků ke smlouvám o nájmu pozemků.   
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 368/29/2021 schváleno 
 
 
K bodu 16 
Dohody o provedení práce členů zastupitelstva 
 
Zastupitelstvo souhlasí s uzavřením dohod o provedení práce v roce 2022 s neuvolněnou 
zastupitelkou Martinou Havlíkovou na výkon lektora volnočasového centra Slivenecký klub 
Švestka a Mgr. Lenkou Kudlákovou na výkon řízení Sliveneckého klubu Švestka (dle zákona 
č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů). 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 369/29/2021 schváleno 
 
 
K bodu 17 
Rozpočtová úprava - vratka OPPPR ZŠ a MŠ Praha – Slivenec 
 
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtovou úpravu v celkové výši 400,- Kč na základě usnesení 
zastupitelstva HMP č. 32/49 ze dne 16.12.2021 týkající se vratek od MČ vyplývajících ze 
závěrečných vyúčtování projektů realizovaných v rámci OPPPR pro ZŠ a MŠ Praha Slivenec, 
Slivenecká škola objevuje, číslo akce 2451245  
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 370/29/2021 schválen 
 
K bodu 18 
Příjem neinvestiční dotace - výnos z technických her 
 
Zastupitelstvo schvaluje příjem účelové neinvestiční dotace v celkové výši 508 000,- Kč - 
podílu na finančních prostředcích obdržených jako výnos daně z technických her v období 
1.6.2021-30.11.2021, usnesení zastupitelstva HMP č. 32/82 ze dne 16.12.2021  
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 371/29/2021 schváleno 
 



 
K bodu 19 
Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva a občanů 
 
Zastupitelka Milena Hollmannová vznesla návrh na založení rezervního fondu k ukládání 
finančních prostředků z příspěvků na občanskou vybavenost, přičemž se odkázala mj. na 
smlouvu o spolupráci se společnostmi REAL ESTATE, a.s. a TLM, s.r.o. Starostka odvětila, 
že v současné chvíli se o tomto kroku neuvažuje. 
 

 
V 18,23 hod. starostka RNDr. Jana Plamínková ukončila zasedání. 
 
 
 
Zapsala: Jana Szilvásiová  ……………………………………….. 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:           ………………………………………. 
 
 
                                           ……………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………………… 
           RNDr. Jana Plamínková 
     starostka MČ Praha - Slivenec 
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